
ПРОТОКОЛ №5 

засідання колегії міської ради 

 

18.10.2021        зелена зала,   15.00 

 

Всього членів колегії – 15 чол. 

Присутні: Симчишин О.С. – міський голова, Діденко В.В. – секретар міської ради, 

Болотніков С.П., Яницький О.К., Каюк Я.Я., Підгайчук В.О., Василишин О.П., Ужва Р.Ю., 

Шелест Ю.Ю., Сидорук О.В., 

Відсутні на засіданні: Золотухін С.Є., Лукашук Б.О. Худецький В.В., Коліщак В.В., Ярова 

А.В. 

 

Запрошені: – Новачок В.П., Ваврищук М.В. – заступники міського голови, Ю. Сабій - 

керуючий справами виконкому, Л. Демчук – начальник управління правового забезпечення 

та представництва, Л. Матвеєва – в.о. начальника управління земельних ресурсів та 

земельної реформи, С. Ямчук – начальник фінансового управління, С. Воронецький – 

начальник управління праці та соціального захисту населення, Б. Ткач – начальник 

управління охорони здоров’я, Н. Вітковська – заступник директора департаменту 

інфраструктури міста – начальник управління житлової політики і майна, Ю. Корева – 

начальник управління з питань цивільного захисту населення і охорони праці, Н. Балабуст - 

директор Департаменту освіти та науки, В. Кабальський – в.о. начальника управління 

комунальної інфраструктури, С. Шепурев – заступник начальника управління транспорту та 

зв’язку, М. Дружинін – в.о. начальника управління архітектури та містобудування, М. Вінер 

– в.о. начальника управління з питань державного архітектурно- будівельного контролю, 

Петрук А.А. – директор комунального підприємства «Технагляд», С. Ремез – начальник 

управління молоді та спорту, Бачинська І.В. – начальник управління організаційно – 

інформаційної роботи та контролю. 

 

Головує на засіданні: Симчишин О.С. – міський голова. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Обговорення питань, що виносяться на розгляд чергової дев’ятої сесії міської ради. 

2. Про включення до порядку денного чергової дев’ятої сесії міської ради наступних питань: 

 

2.1. Про надання дозволу комунальному підприємству «Південно - Західні тепломережі» на 

отримання кредиту та надання дозволу комунальному підприємству «Південно - Західні 

тепломережі» на укладення договорів» (за пропозицією постійної комісії з питань 

містобудування, земельних відносин та охорони навколишнього природного середовища); 

 

2.1. Про надання дозволу комунальному підприємству «Південно-Західні тепломережі» на 

отримання кредиту та надання дозволу комунальному підприємству «Південно-Західні 

тепломережі» на укладення договорів» (за пропозицією постійної комісії з питань 

містобудування, земельних відносин та охорони навколишнього природного середовища) 

 

2.2. Про внесення змін до Програми шефської допомоги військовим частинам Збройних Сил 

України, Національної гвардії України, які розташовані на території м. Хмельницького на 

2020 – 2021 роки, затвердженої рішенням 42 сесії міської ради від 17.06.2020 року № 8 (за 

пропозицією постійної комісії з питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації) 

 

2.3. Про надання згоди на безоплатну передачу майна, придбаного за кошти місцевого 

бюджету, з балансу сектору освіти, культури, молоді та спорту Хмельницької районної 

державної адміністрації в комунальну власність Хмельницької міської територіальної 



громади (за пропозицією постійної комісії з питань планування, бюджету, фінансів та 

децентралізації) 

 

2.4 Про внесення змін до Статуту Хмельницької дитячо – юнацької спортивної школи №3 та  

затвердження Статуту у новій редакції (за пропозицією постійної комісії з питань роботи 

охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних питань та розвитку громадянського 

суспільства, свободи слова та інформації) 

 

2.5. Про делегування управлінню комунальної інфраструктури Хмельницької міської ради 

повноважень замовника (за пропозицією постійної комісії з питань роботи житлово – 

комунального господарства, приватизації та використання майна територіальної громади 

міста) 

 

3. Різне. 

 

Симчишин О.С. Перше питання «Про внесення змін до бюджету Хмельницької 

міської територіальної громади на 2021 рік» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Комісія з питань охорони здоров’я, соціальної політики, 

гуманітарних питань та розвитку громадянського суспільства, 

свободи слова та інформації пропонує в межах затверджених 

призначень головного розпорядника – Департаменту освіти та науки 

Хмельницької міської ради за КПКВ 0611222 зменшити призначення 

загального фонду на суму 553,9 тис.грн та збільшити на аналогічну 

суму призначення спеціального фонду (бюджету розвитку), 

передбачених для створення навчально-практичного центру при ДНЗ 

«Хмельницький центр ПТО сфери послуг». 

Які будуть зауваження? (Немає). 

В мене власне також є пропозиція до проекту рішення. В межах 

затверджених призначень спеціального фонду головного 

розпорядника – управління праці та соціального захисту населення 

Хмельницької міської ради за КПКВ 0816082 зменшити економію 

призначень на суму 36.881 тис. грн., передбачених на придбання 

житла для учасників АТО – осіб з інвалідністю ІІІ групи та збільшити 

на аналогічну суму призначення на придбання житла для учасників 

АТО за програмою співфінансування 50% на 50%  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про розгляд Прогнозу бюджету Хмельницької міської 

територіальної громади на 2022 – 2024 роки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання  

«Про присвоєння рангів посадових осіб місцевого самоврядування 

старостам» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання  

«Про внесення змін в рішення Хмельницької міської ради» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 



Симчишин О.С. Наступне питання  

«Про приєднання до ініціативи ЮНІСЕФ «Громада, дружня до дітей 

та молоді» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання  

«Про внесення змін в додаток до рішення 42 – ї сесії міської ради від 

17.06.2020 № 14» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про затвердження звіту про використання коштів цільового фонду 

Хмельницької міської ради  соціально – економічного та культурного 

розвитку Хмельницької міської територіальної громади за перше 

півріччя 2021 року» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання  

«Про зміну розмірів статутних капіталів, внесення змін та доповнень 

до статутів, затвердження в новій редакції статутів закладів охорони 

здоров’я Хмельницької міської територіальної громади» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про надання дозволу комунальному підприємству «Хмельницька 

інфекційна лікарня» Хмельницької міської ради на списання з 

балансу основних засобів шляхом ліквідації» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про встановлення розміру допомоги на поховання померлої особи, 

яка не застрахована в системі загальнообов’язкового державного 

страхування» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання  

«Про внесення доповнення в додаток 2 до рішення другої сесії 

Хмельницької міської ради від 23.12.2020 року № 38» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про внесення змін в рішення шістнадцятої сесії Хмельницької 

міської ради від 12.07.2017 № 12 «Про заснування Почесної відзнаки 

міського голови «Воля та мужність» та затвердження Положення про 

неї» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 



Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про затвердження протоколу комісії з використання субвенції з 

державного бюджету місцевим бюджетам на проектні, будівельно- 

ремонтні роботи, придбання житла та приміщень для розвитку 

сімейних та інших форм виховання, наближених до сімейних, 

підтримку малих групових будинків та забезпечення житлом дітей – 

сиріт, дітей, позбавлених батьківського піклування, осіб з їх числа» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про затвердження Порядку компенсації 50% оплати вартості 

навчання у вищих навчальних закладах, розташованих на території 

Хмельницької міської територіальної громади для учасників 

АТО/ООС та їх дітей» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про зміну підпорядкування позаміського дитячого закладу 

оздоровлення та відпочинку «Чайка» Хмельницької міської ради» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиції. Комісія з 

питань планування бюджету, фінансів та децентралізації та комісія з 

питань роботи житлово-комунального господарства, приватизації та 

використання майна територіальної громади міста пропонує внести 

зміни в пункт 4 проекту рішення, а саме: слова «доручити підписати 

директору Белінському Антону Олександровичу» замінити на слова 

«доручити підписати директору Департаменту освіти та науки 

Балабуст Надії Юріївні». 

Внести зміни в підпункт 1.1 додатку 1 до проекту рішення, а саме: 

слова «територіальної громади міста Хмельницького» замінити на 

слова «Хмельницької міської територіальної громади». 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про надання згоди на безоплатну передачу в комунальну власність 

Хмельницької міської територіальної громади квартири на вул. 

Волочиській, 10/1, яка перебуває у власності держави Україна в особі 

Міністерства інфраструктури України та закріплена на праві 

господарського віддання за виробничим підрозділом «Хмельницька 

дистанція колії» регіональної філії «Південно – Західна залізниця» 

акціонерного товариства «Українська залізниця» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про включення комплексу будівель на вул. Подільській, 10/2 у м. 

Хмельницькому до переліку об’єктів малої приватизації – окремого 

майна, що підлягає приватизації» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про приватизацію об’єкта малої приватизації – окремого майна – 



комплексу будівель на вул. Подільській, 10/2 у м. Хмельницькому» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про включення до переліку (будівель, споруд, приміщень), які 

перебувають у власності Хмельницької міської територіальної 

громади, нерухомого майна» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про надання згоди на безоплатну передачу в комунальну власність 

Хмельницької міської територіальної громади мереж зовнішнього 

освітлення обслуговуючого кооперативу «Садівниче товариство 

«Дубки- 1» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про надання згоди на безоплатну передачу в комунальну власність 

Хмельницької міської територіальної громади мереж зовнішнього 

освітлення садівничого кооперативу «Світлана» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про затвердження Програми підтримки та розвитку сфери 

паркування транспортних засобів у місті Хмельницькому на 2021 – 

2025 роки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. Комісія 

з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує внести зміни в 

додаток до проекту рішення, а саме: 

- доповнити таблицю розділу 4 пунктом 1.7 наступного змісту: 

1.7. Забезпечення контролю за цілісністю об’єктів що знаходяться 

на території майданчиків шляхом встановлення та обслуговування 

системи відео нагляду 

Показн

ики 

Термін виконання 

2021 2022 2023 2024 2025 

Обсяг 

фінансу

вання, 

тис. 

грн. 

170,0 200,0 150,0 100,0 100,0 

в тому 

числі: 
     

бюджет 

Хмельн

ицької 

міської 

територ

іальної 

громади 

120,0 100,00 50,0 30,0 30,0 



власні 

кошти 
50,0 100,0 100,0 70,0 70,0 

 

- замінити цифри «7500,00» на «7920,00» у пункті 1 графи 6 таблиці 

розділу 4 у зв’язку із зміною результату математичних 

розрахунків. 

- замінити цифри «7200,00» на «7920,00» у пункті «Всього» графи 6 

таблиці розділу 4 у зв’язку із зміною результату математичних 

розрахунків  

замінити цифри «7200,00» на «7920,00» у пункті 10 додатку до 

Програми підтримки та розвитку сфери паркування транспортних 

засобів у місті Хмельницькому на 2021-2025 роки у зв’язку із зміною 

результату математичних розрахунків. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про виключення з обліку фонду захисних споруд цивільного 

захисту сховища № 84082» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про зміну розміру статутного капіталу міського комунального 

підприємства «Хмельницькводоканал» та затвердження нової 

редакції статуту міського комунального підприємства 

«Хмельницькводоканал» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про надання дозволу Хмельницькому комунальному підприємству 

«Спецкомунтранс» на списання основних засобів шляхом ліквідації» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про погодження Інвестиційної програми комунального 

підприємства «Південно – Західні тепломережі» на 2022 рік» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про включення до Єдиного державного реєстру юридичних осіб, 

фізичних осіб – підприємців та громадських формувань виду 

економічної діяльності комунального підприємства «Технагляд» та 

затвердження нової редакції Статуту комунального підприємства 

«Технагляд» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про розгляд місцевої ініціативи членів Хмельницької міської 

територіальної громади щодо створення скверу на території, що 

знаходиться за будинком по вул. Тернопільській, 34/1» 



Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про розгляд заяв громадянина Чорного Юрія Івановича щодо 

надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок для будівництва і обслуговування 

жилого будинку, господарських будівель і споруд (присадибна 

ділянка) та для ведення особистого селянського господарства» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про розгляд заяв Вараниці Івана Анатолійовича щодо надання 

дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок для ведення індивідуального садівництва та для 

ведення особистого селянського господарства» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про надання громадянам дозволу на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок та технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельних ділянок в натурі (на місцевості)» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про надання громадянам дозволу на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок за давністю 

користування (набувальна давність) (Бець Н.М.) 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Про надання громадянам дозволу на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок за давністю 

користування (набувальна давність)» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок та надання земельних ділянок у власність 

громадянам» (Бойченко О.Р.) 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок та надання земельних ділянок у власність 

громадянам, зміну категорії земель, внесення змін» (Бабій О.М.) 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 



Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок громадянам та зміну категорії земель» (Бондар 

Л.А.) 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок, технічної документації із землеустрою та надання 

земельних ділянок у власність громадянам»(Рудчук В.П.) 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. Комісія 

з питань соціально-економічного розвитку, інвестиційної політики та 

дерегуляції, комісія з питань охорони здоров’я, соціальної політики, 

гуманітарних питань та розвитку громадянського суспільства, 

свободи слова та інформації, та комісія з питань регламенту, 

депутатської діяльності, антикорупційної політики, забезпечення 

правопорядку та зв’язку з військовими частинами пропонують 

виключити з додатку 2 проекту рішення пункт 11 (Лисюк Галина 

Василівна) в зв’язку із зверненням громадянки. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок, технічної документації із землеустрою та надання 

земельних ділянок у власність громадянам, внесення змін» (Білик 

Л.О.) 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок, технічної документації із землеустрою та надання 

земельних ділянок у власність громадянам, зміну категорії земель» 

(Кондратюк А.С.) 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок та надання земельних ділянок у власність 

громадянам, оренду громадянам, зміну цільового призначення, зміну 

категорії земель» (Вусатюк Н.В.) 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок, технічної документації із землеустрою та надання 

земельних ділянок у власність громадянам, внесення змін» (Брум 

Р.Г.) 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення 



земельних ділянок та надання земельних ділянок у власність 

громадянам» (Побирежиць С.В.) 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про припинення права користування частинами земельних ділянок, 

надання громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок» (Михайловський М.Ю.) 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про припинення права користування частиною земельної ділянки та 

надання громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок» (Пасічник Т.М.) 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про припинення права користування частинами земельної ділянки, 

надання громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок, технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної 

ділянки в натурі (на місцевості) та втрату чинності» (Єремчук Д.О.) 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про припинення права користування частинами земельних ділянок, 

надання громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок, внесення змін та втрату 

чинності» (Кумановський М.О.) 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про припинення права користування частинами земельної ділянки, 

надання громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок та технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної 

ділянки в натурі (на місцевості)» (Бондарчук О.А.) 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про виділення земельних часток (паїв) в натурі (на місцевості) 

власникам земельних часток (паїв) та затвердження технічних 

документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельних ділянок в натурі (на місцевості)» (Гончар О.В.) 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про припинення права оренди частиною земельної ділянки, надання 



громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок, технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 

місцевості), зміну коду КВЦПЗ та внесення змін» (Токарчук О.В.) 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про припинення права користування частинами земельних ділянок 

та надання громадянам дозволу на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок» (Гуменюк А.М.) 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про припинення права користування частинами земельних ділянок, 

надання малолітній та громадянам дозволу на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок та внесення змін» 

(Блажієвський В.М.) 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про розгляд пропозицій комісії з розгляду земельних спорів» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про розгляд звернення Вітрука Ігоря Миколайовича» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Комісія питань роботи 

житлово-комунального господарства, приватизації та використання 

майна територіальної громади міста пропонує відхилити 

запропонований проект рішення. На сесії будемо визначатися. 

Які будуть зауваження?  

 

О.Яницький На комісії була також пропозиція: поновити Вітруку Ігорю 

Миколайовичу договір оренди землі від 17.11.2010 № 041074200229 

із внесеними змінами щодо земельної ділянки площею 225 кв.м., 

кадастровий номер 6810100000:07:005:0010 по вул. Болбочана, 6/2, 

під будівництво продовольчого магазину та дитячого кафе на 6 

місяців. 

 

Симчишин О.С. Які будуть зауваження? (Немає). На пленарному засіданні 

визначимося голосуванням. 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про надання фізичним та юридичним особам дозволу на розробку 

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок, дозволу 

на розроблення технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 

місцевості), надання дозволу на поділ земельних ділянок, 

встановлення земельного сервітуту, надання дозволу на розробку 

проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки зі зміною 

цільового призначення, зміна КВЦПЗ» (Перейма Е.П.) 



Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про надання фізичним та юридичним особам дозволу на розробку 

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок та надання 

дозволу на розробку проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок зі зміною цільового призначення» (Мельничук 

А.В.) 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про надання фізичним та юридичним особам дозволу на розробку 

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок, надання 

дозволу на розроблення технічних документацій із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 

місцевості)» (АТ «Хмельницькобленерго») 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. Комісія 

з питань роботи житлово-комунального господарства, приватизації та 

використання майна територіальної громади міста пропонує 

доповнити проект рішення пунктом наступного змісту: 

доручити Управлінню земельних ресурсів замовити розробку 

технічної документації із землеустрою щодо об’єднання земельних 

ділянок з відповідними кадастровими номерами по вул.Нижній 

Береговій площею 205 000 м2, площею 20 000 м2, площею 20 000 м2, 

площею 20 000 м2, площею 8000 м2. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про припинення права користування земельними ділянками, 

розірвання договорів оренди землі за згодою сторін, затвердження 

проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки та надання 

земельних ділянок в оренду, постійне користування, внесення змін в 

рішення сесії міської ради та договори оренди землі, зміну коду 

КВЦПЗ земельної ділянки» (ТОВ «Дах – Сервіс») 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження, пропозиції?  

 

В.Підгайчук Пропоную доповнити текстову частину проекту рішення пунктом 

наступного  змісту: 

- Змінити код КВЦПЗ земельної ділянки по вул.Тернопільській, 

13/6А, площею 1.2000 га, кадастровий номер 

6810100000:29:003:0262 з «03.15 – для будівництва та 

обслуговування інших будівель громадської забудови – землі 

житлової та громадської забудови» на «02.10» - для 

будівництва і обслуговування багатоквартирного житлового 

будинку з об’єктами торгово – розважальної та ринкової 

інфраструктури – землі житлової та громадської забудови» 

відповідно до поданого клопотання ПП 

«АКТИВМАРКЕТТРЕЙД». 

 

Симчишин О.С. Які будуть зауваження? (Немає). 

 



Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про припинення права користування земельними ділянками, 

затвердження технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 

місцевості) та надання земельних ділянок в оренду, внесення змін в 

договори оренди землі, втрату чинності пункту та додатку рішень 

сесії міської ради» (Пробитий П.В.) 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження, пропозиції?  

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про припинення права користування земельною ділянкою та 

надання її в постійне користування, передачу земельної ділянки в 

державну власність» (Державна фіскальна служба України) 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження, пропозиції?  

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про припинення права користування земельними ділянками, 

розірвання договорів оренди землі за згодою сторін та надання 

земельних ділянок в оренду, постійне користування, надання дозволу 

на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки, надання дозволу на поділ земельних ділянок, втрату 

чинності пунктів додатку рішення сесії міської ради, внесення змін в 

договори оренди землі та зміну коду КВЦПЗ земельних ділянок» 

(ТОВ «Необуд») 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про припинення права користування земельними ділянками, 

затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки, надання земельних ділянок в оренду, постійне 

користування, затвердження технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості), затвердження проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок зі зміною цільового призначення, внесення змін в 

рішення сесії міської ради та зміну коду КВЦПЗ земельних ділянок» 

(ТОВ «Галактика – 50») 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження, пропозиції?  

 

В.Підгайчук Пропоную п.4 додатку 3 (ПП «Фінмаркет»)зняти на довивчення. 

Постійно надходять скарги мешканців. 

 

Симчишин О.С. Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про погодження технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення меж частини земельної ділянки, на яку поширюється 

право сервітуту та технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земельної ділянки» (Міністерство оборони України) 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 



Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки зі зміною цільового призначення та надання її в постійне 

користування» (ГО «Об’єднання осіб з інвалідністю України 

«Спарта») 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок зі зміною цільового призначення та надання 

земельної ділянки в оренду» (ТОВ «Насолода Поділля») 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок та надання їх в оренду, постійне користування, 

затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки зі зміною цільового призначення» (Бичікова Л.А.) 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про укладення договорів оренди землі на новий строк» (Кривінчук 

Г.Ф.) 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про поновлення договорів оренди земельних ділянок шляхом 

укладання додаткових угод, внесення змін в договір оренди землі, 

зміну коду КВЦПЗ земельної ділянки» (Дімшєнє О.В.) 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про затвердження технічних документацій з нормативної грошової 

оцінки земельних ділянок» (АК «Хмельницькобленерго» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про проведення експертної грошової оцінки земельних ділянок 

несільськогосподарського призначення» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. Комісія 

з питань планування бюджету, фінансів та децентралізації та комісія 

з питань роботи житлово-комунального господарства, приватизації та 

використання майна територіальної громади міста пропонують 

виключити з проекту рішення підпункт 1.1 (ТОВ «Либідь» земельна 

ділянка по вул.Проскурівській,4/3). 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 



«Про продаж земельної ділянки несільськогосподарського 

призначення» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. Комісія 

з питань регламенту, депутатської діяльності, антикорупційної 

політики, забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими 

частинами пропонує доповнити текстову частину проекту рішення 

пунктом наступного змісту: 

продати приватному підприємству «ЕН» земельну ділянку 

несільськогосподарського призначення по вул.Кам’янецькій,21б, 

площею 833 м2 (кадастровий номер 6810100000:01:006:0178) під 

офісні приміщення з туалетом загального користування та 

приміщення господарського призначення за ціною 666 200,00 грн. 

(шістсот шістдесят шість тисяч двісті грн. 00 коп.) без урахування 

податку на додану вартість. Категорія земель – землі житлової та 

громадської забудови, код КВЦПЗ 02.07-для іншої житлової 

забудови. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про розроблення детального плану території за межами населеного 

пункту с. Копистин Хмельницької міської територіальної громади» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про   розроблення   детального  плану   території   обмеженої   

вулицями:   вул. Кам’янецька,   вул. Київська, вул. Коцюбинського» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про розроблення детального плану території в межах населеного 

пункту с. Малашівці Хмельницької міської територіальної громади» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про розроблення детального плану території в м. Хмельницькому, 

що обмежена вулицями: вул. Панаса Мирного, вул. Озерна, вул. 

Кропивницького» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про перейменування провулку та вулиць, розташованих в селі 

Пирогівці та в селі Богданівці на території Хмельницької міської 

територіальної громади» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. Комісія 

з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити пункт 1 

проекту рішення підпунктом наступного змісту: 

перейменувати в селі Пирогівці провулок Леніна на провулок М. 

Штена. 

Які будуть зауваження? (Немає). 



Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про внесення змін до Переліку площ, проспектів, вулиць, 

провулків, проїздів, скверів, бульварів, парків, розташованих на 

території міста Хмельницького, затвердженого рішенням 17 – ої сесії 

міської ради № 24 від 02.04.2008» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про найменування та перейменування вулиць в садівничих 

товариствах, які розташовані поза межами населених пунктів на 

території Хмельницької міської територіальної громади» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про внесення змін в рішення міської ради від 17.04.2019 №99 «Про 

затвердження Положення про порядок проведення конкурсу з 

відбору інвесторів-забудовників на проведення робіт із надбудов та 

реконструкції будівель комунальної власності та затвердження 

складу конкурсної комісії з відбору інвесторів-забудовників» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про затвердження Порядку взаємодії виконавчих органів, 

комунальних підприємств, установ та організацій Хмельницької 

міської ради з питань, пов’язаних із виявленням самочинного 

будівництва та порушень законодавства у сфері містобудівної 

діяльності на території Хмельницької міської територіальної громади 

та вжиттям заходів реагування» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання 

«Про надання дозволу міському комунальному  підприємству 

«Хмельницьктеплокомуненерго» на отримання кредиту в 

Публічному акціонерному товаристві Акціонерному банку 

«Укргазбанк» під заставу майна та дозволу на укладення відповідних 

договорів» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. 

 

Усі питання порядку денного чергової 9 сесії ми розглянули. Є ще 

питання, які за пропозицією комісій пропонується включити до 

порядку денного 9 сесії міської ради. 

За пропозицією постійної комісії з питань містобудування, земельних 

відносин та охорони навколишнього природного середовища 

пропонується включити до порядку денного 9 сесії міської ради 

питання «Про надання дозволу комунальному підприємству 

«Південно-Західні тепломережі» на отримання кредиту та надання 

дозволу комунальному підприємству «Південно-Західні 

тепломережі» на укладення договорів» Які будуть зауваження? 

(Немає). 



Симчишин О.С. 

 

За пропозицією постійної комісії з питань планування, бюджету, 

фінансів та децентралізації пропонується включити до порядку 

денного 9 сесії міської ради питання «Про внесення змін до 

Програми шефської допомоги військовим частинам Збройних Сил 

України, Національної гвардії України, які розташовані на території 

м. Хмельницького на 2020 – 2021 роки, затвердженої рішенням 42 

сесії міської ради від 17.06.2020 року № 8». 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. 

 

За пропозицією постійної комісії з питань планування, бюджету, 

фінансів та децентралізації пропонується включити до порядку 

денного 9 сесії міської ради питання «Про надання згоди на 

безоплатну передачу майна, придбаного за кошти місцевого 

бюджету, з балансу сектору освіти, культури, молоді та спорту 

Хмельницької районної державної адміністрації в комунальну 

власність Хмельницької міської територіальної громади». 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. 

 

За пропозицією постійної комісії з питань роботи охорони здоров’я, 

соціальної політики, гуманітарних питань та розвитку 

громадянського суспільства, свободи слова та інформації 

пропонується включити до порядку денного 9 сесії міської ради 

питання «Про внесення змін до Статуту Хмельницької дитячо – 

юнацької спортивної школи №3 та затвердження Статуту у новій 

редакції» 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. 

 

За пропозицією постійної комісії з питань роботи житлово – 

комунального господарства, приватизації та використання майна 

територіальної громади міста «Про делегування управлінню 

комунальної інфраструктури Хмельницької міської ради 

повноважень замовника». 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. 

 

Також, власне, за моє пропозицією буде доповнено порядок денний 

чергової 9 сесії міської ради питанням «Про виключення Примуша 

Р.Б. з персонального складу виконавчого комітету». 

Які будуть зауваження? (Немає). На пленарному засіданні 

запропоную ще два проекти рішення до порядку денного 9 сесії, а 

саме: запропоную кандидатуру на заступника міського голови та 

включення її до персонального складу виконавчого комітету. 

 

Симчишин О.С. 

 

Пропоную доповнити порядок денний чергової 9 сесії міської ради 

ще одним питанням «Про визнання переможцем конкурсу з вибору 

керуючої компанії індустріального парку «Хмельницький» 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Які ще будуть пропозиції до порядку денного 9 сесії міської ради? 

 

О. Яницький Пропоную доповнити порядок денний чергової 9 сесії міської ради 

питанням «Про погодження пропозиції щодо безоплатної передачі з 

комунальної власності Хмельницької міської територіальної громади 

проїзної частини доріг, що суміщаються з дорогами загального 

користування та споруд у державну власність в особі Державного 



агентства автомобільних доріг України» 

 

Симчишин О.С. 

 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції до 

порядку денного 9 сесії міської ради? 

Усі питання порядку денного розглянуті. 

 

 

 

 

 

 

Міський голова        О. СИМЧИШИН 


